
Puheenjohtajan väliaikatiedote jäsenille 
 
 
Viime viikon lauantaina Kartta-alan Virkailijat KAV ry piti ylimääräisen kokouksen liittyen Pardian fuusioitumi-
seen ammattiliitto Prohon. 
 
Kokouksessa esitettiin kaksi vaihtoehtoa KAV ry:n tulevaisuuteen, vaihtoehtoina ammattiliitot STTK:n Pro tai 
Akavan KTK (Tekniikan asiantuntijat ry). 
 
Kokouksessa oli Pron toiminnasta kertomassa järjestöpäällikkö Pasi Nieminen ja palvelusektorin johtaja edun-
valvonnasta Minea Pyykönen. 
 
KTKn toiminnasta kertoi MATEn puheenjohtaja Ulla Mikkanen. Ulla kertoi KTKn infotilaisuuden 14.9.2018 sisäl-
lön. 
 
Asiat ovat vielä täysin avoinna ja asioita selvitellään. 
 
Minä lähden ensi lauantaina Pro/Pardia -seminaariin, jossa haastattelen Pron henkilöitä, mm. eläkeläisjäsenten 
tilanteesta tulevaisuudessa. 
 
Ensi viikolla lähetän uuden pj. tiedotteen sekä kutsun uuteen ylimääräiseen kokoukseen. 
Samassa postissa tulee sitten esitteet Pro:sta ja KTK:sta. 
 
Toinen ylimääräinen kokous tullaan pitämään 27.10.2018 Helsingissä. 
 
Nyt pyydän teitä jäseniä ottamaan yhteyttä joko omaan yhdyshenkilöön, suoraan minuun tai hallitusjäseniin 
asian tiimoilta. Miettikää ja punnitkaa vaihtoehtoja. 
Niin pientä asiaa ei nyt tässä tärkeässä tilanteessa ole, etteikö sitä kannata esille ottaa. 
 
Mukavaa loppuviikkoa :) 
 
 
t. Leena Korhonen 
    KAV ry:n puheenjohtaja 
äli 


